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Porządek  posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej Nr 13/05 w dniu 27 września 
2005 r . 
 
 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady Rady. 
3. Opinia w spr. wykonania budŜetu za I półrocze 2005 r. 
4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
 
 
 

Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Wiesław Kurowski  – 
Przewodniczący Komisji, przywitał przybyłych i stwierdził 
prawomocność obrad , oświadczając , iŜ zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu uczestniczy cały  skład Komisji. 
Przewodniczący Komisji przedstawił porządek obrad i 
zaproponował zmiany tj. punkt. 3 Zaopiniowanie proj. uchwał 
pod obrady Rady wstawić w miejsce pkt. 2 . Następnie  poddał 
głosowaniu porządek obrad wraz z w/w zmianą. 
 
 

Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja  jednogłośnie  przy 4 głosach 
„z a” przyjęła w/w porządek obrad . 

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
 
 

Ad. 1.   Przyjęcie protokołu z poprzedniego  posiedzenia.  
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Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie 

 
 

Protokół Nr 12/2005 z dnia 30 sierpnia  2005 r 
  
  

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 12/2005  bez uwag. 
 

 
 

Ad. 2. Komisja zaopiniowała następujące  projekty  uchwał pod 
obrady Rady 

 
 
  Radny Bogdan śabiński  

 - poinformował , iŜ jest wnioskodawcą  
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. 
ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej 
 
 
W związku z tym, iŜ wszyscy  mieszkańcy Nietkowa otrzymali 
pisma w spr. wszczęcia procedury naliczania opłat adiacenckich 
przygotowałem niniejszy  proj. uchwały Następnie wyjaśnił , iŜ 
pierwotny proj. uchwały przedstawiany na Komisji Rozwoju 
zawierał pewne błędy , które zostały poprawione po konsultacji z 
Radcą Prawnym . Na dzisiejszej Komisji Radni otrzymali juŜ  
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poprawiony proj. uchwały. Następnie przedstawił uzasadnienie do 
proj. uchwały, opinię Radcy Prawnego, dodatkowe uzupełnienie  
uzasadnienia oraz wyrok NSA w spr. opłat adiacenckich.  
 
 
Członek Komisji Bernard Lipczyński 
- na Komisji Rewizyjnej była juŜ mowa, Ŝe zgodnie z ustawą opłata 
adaicencka nie moŜe być naliczana dla wszystkich nieruchomości.  
Nowa ustawa o gospodarce nieruchomościami  wyklucza 
nieruchomości, które są przeznaczone na cele rolne. Art. 146 ust. 2 
niniejszej ustawy mówi, Ŝe wyłącza się nieruchomości . Ustawę tę 
naleŜy czytać z innymi ustawami – o podatku rolnym, kodeks 
cywilny, gdzie mówi się co to jest nieruchomość rolna. JeŜeli 
mieszkańcy otrzymali takie pisma to  jest to na pewno  wszczęcie 
procedury i moŜe wysyła się do wszystkich mieszkańców . Później 
w związku z tym, Ŝe będzie to nieruchomość rolna to będą decyzje 
o umorzeniach. JeŜeli by chciano naliczyć opłatę adiacencką 
rolnikom to byłoby to ewidentne łamanie prawa. Uchwała o opłacie 
adiacenckiej musi obowiązywać poniewaŜ byłoby tak jak w 
Dębinie, Ŝe rolnicy przekształcili nieruchomości rolne na 
budowlane i podzielili na działki i je sprzedają. Takie osoby chce 
Pan zwolnić z opłaty adiacenckiej by robili komercje naszym 
kosztem. Nie moŜna poprawiać ustawy. 
 
 
Radny Bogdan śabiński  
- ja przedstawiłem swoje zdanie i je uzasadniłem. Zwracam się z 
prośbą do Komisji o przedłoŜenie w/w proj. uchwały pod obrady 
Rady. Natomiast jaki będzie wynik głosowania to będzie decyzja 
Rady. Ja widzę potrzebę uchylenia tej uchwały.  

 
 
 

Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie niŜej wymieniony proj. uchwały. 

 
 

- proj. uchwały w spr. uchylenia Uchwały Nr XXII/247/2004 
Rady Gminy Ustka z dnia 21 grudnia 2004 r w spr. 
ustalenia stawek procentowych opłaty adiacenckiej 
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Głosowało   -  4 
 

 
Za    -  0 
Przeciw   -  4 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała negatywnie w/w proj. uchwały. 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. uzgodnienia odlądowej granicy 
pasa ochronnego wybrzeŜa morskiego 
 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 
- proj. uchwały w spr. nadania nazwy ulicy w obrębie 
Dębina 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
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W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
- proj. uchwały w spr. zlecenia Komisji Rewizyjnej 
dokonania kontroli w sprawie rozpatrzenia skargi Pana 
Michała Piechockiego 

 
 

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  4 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie 
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 
 
 
Przewodniczący Komisji ogłosił 25 min przerwę w obradach Komisji 
tj. od godz. 9 55  do godz. 11 20 . 
 
Po przerwie Komisja wznowiła obrady realizując dalszy tok obrad. 
 
 

 
 

- proj. uchwały o zmianie uchwały w spr. uchwalenia 
budŜetu gminy na 2005 r oraz w spr. zmian w budŜecie 
gminy na 2005 r 

 
 
W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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 Halina ŁaŜewska Skarbnik Gminy 
- zaproponowała  zmiany w budŜecie zgodnie z uzasadnieniem do 
niniejszego proj. uchwały. Ponadto Pani Skarbnik poinformowała, 
iŜ otrzymaliśmy środki  na zakup wydawnictw w ramach programu 
„Upowszechnianie i promocja czytelnictwa” z  Ministerstwa 
Kultury i nastąpi zmiana w części dot. dotacji na inwestycje kultury 
dla GBP w Objeździe.,  zmiany  środków związanych z wyborami 
Parlamentarnymi i Prezydenckimi oraz  w wieloletnim planie 
inwestycyjnym polegających na zwiększeniu środków na budowę 
hali sportowej w Zaleskich (nowy projekt hali ) – rozliczenie 
inwestycji 2005/2006. Zmiana środków na Krajowy Program 
oczyszczania ścieków komunalnych (wykonanie dokumentacji) . 
Pozostałe punkty pozostają bez zmian.  
 
 
Przewodniczący Komisji Wiesław Kurowski poddał pod 
głosowanie w/w proj. uchwały 

 
 
 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów  
zaopiniowała pozytywnie w/w proj. uchwały 
 

 
 

Ad. 3.  Ocena realizacji budŜetu za I półrocze 2005 r. 
 
 
 W przedmiocie sprawy głos zabrali: 
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 Halina ŁaŜewska Skarbnik  Gminy 
 - przedstawiła Uchwałę Nr 112/IV/2005 Składu Orzekającego RIO 

w Gdańsku z dnia 06 września 2005 r w spr. opinii o przedłoŜonej 
przez Wójta Gminy Ustka informacji o przebiegu wykonania 
budŜetu za I półrocze 2005 r roku. . 

 
 
 
 W związku z brakiem pytań Przewodniczący Komisji Wiesław 

Kurowski  poddał pod głosowanie  
 
 
 
 - Informację o przebiegu wykonania budŜetu Gminy 

Ustka za I półrocze 2005 r 
 
.  

 
Głosowało   -  4 

 
 
Za    -  3 
Przeciw   -  1 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja większością głosów 
zaopiniowała pozytywnie w/w informację . 
 

 
 

Ad. 4. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
  

Przedsiębiorstwo Państwowej Komunikacji Samochodowej w 
Słupsku 
- dot. zaopiniowania zasadności  wniosku mieszkańców – uczniów 
wsi Objazda w spr. przywrócenia autobusu  na linii Słupsk – 
Gabino przez Objazdę o godz. 20 15  

 



 
- 9 – 

 
 
Komisja popiera wniosek o przywrócenie kursu w/w 
autobusu.  
 
 
Komisja przyjęła  do wiadomości : 

 
 

1. Pismo BETA – STYL dot. rozliczenia odszkodowań i 
dopłat z tytułu podjęcia Uchwały Nr XXV/276/2005 Rady 
Gminy Ustka z dnia 22 kwietnia 2005 r. 

 
2. Sprawozdanie z realizacji zadań  MG OPS w Ustce za 

okres od 01-01-2005 r do 30-06-2005 r z terenu Gminy 
Ustka 

 
 
Przewodniczący Komisji  Wiesław Kurowski 
- przedstawił treść pism skierowanych  przez Przewodniczącego 
Rady Gminy na Komisje  

 
1. Czy na Sesjach Rady Gminy naleŜy dalej kontynuować 

występy artystyczne dzieci szkolnych 
 

 
Komisja opiniuje pozytywnie występy artystyczne dzieci 
na Sesjach związanych z uroczystościami i świętami jako 
występy okolicznościowe. 
 
 
2. Rada Sołecka Machowinko 

- zwraca się z prośbą o wybudowanie Świetlicy w m. 
Machowinko 

 
 

Komisja popiera wniosek mieszkańców i Rady Sołeckiej. 
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Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji 
o godz. 12 30  zamknął obrady Komisj i. 

 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
  Protokołowała                           Przewodniczący Komisji 

 
      GraŜyna Frankiewicz               WIE SŁAW  KUROWSKI 

 
 
 
 
 
 


